
Referat ELG 10: Arbeidsgruppe for Arbeidsplasser 

Dato: 22.01.2017 

Tid: kl. 13.00-14.00 

Sted: Skype-møte 

Navn Rolle Tilstede Ikke 

tilstede 

Merknader 

Janne Marita Alvestad 

Liaaen 

INB  X  

Edith Johanne Olsen ISB X   

Annette Ysland 

Ludvigsen 

Teknisk/adm  

(repr alle institutt) 

 X  

Kristin Viggen ISA  X  

Hallgerd Hoff Helgetun ISA X   

Bjørn Munkvold Vernelinja (LVO MH)  X  

Ann-Katrin Stensdotter IDF-LOSAM X   

Terese Brekke Prosjektleder X   

Marte Kristine Lindseth Brukerkoordinator X   

Christel Vindenes Kommunikasjonsrådgiver X   

Kim berge  NAKU  X  

Heine Skipenes INB X   

Monica Røstad IPH X   

  

Møteagenda: 

- Info om status så langt når det gjelder arbeidet med arbeidsplasser for ansatte;  

- Gjennomgang av nye tegninger og forslag til arbeidsplasser fra Link arkitekter og info 

om konklusjonen fra internt prosjektråd om manglende dokumentasjon som 

beslutningsgrunnlag for å ta stilling til tegningene.  

 

1) Innledning ved prosjektleder Terese Brekke. 

Prosjektleder orienterer om prosessen så langt. Fra arbeidet med arealnedtak, og 

sambruk av spesialrom og undervisningsrom og dekanenes ønsker om antall 

enekontor som tilsvarer halvparten av alle fast vitenskapelige ansatte med fast 

ansettelse og 50% stilling eller mer, til nye tegninger med en ny fordeling mellom 

enekontor og åpne løsninger. 

 

2) Gjennomgang av nye tegninger av arbeidsplasser ved brukerkoordinator Marte 

Kristine Lindseth. 

Arkitektene hevder at det ikke lar seg gjøre å møte dekanenes ønsker om antall 

enekontor som tilsvarer halvparten av alle fast vitenskapelige ansatte med fast 

ansettelse og 50% stilling eller mer. Med det antallet enekontorer vil man ikke kunne 

bygge i tråd med tekniske forskrifter, Breeam excellent, arbeidsmiljøloven og 



arbeidsplassforskriften. Arkitektene argumenterer også for at ønsket antall enekontor 

drastisk vil forringe kvaliteten på de åpne arbeidsplassene.  

Brukerkoordinator går gjennom presentasjon fra Link arkitekter hvor antall enekontor 

er nedskalert, som ble vist i møtet til NTNUs interne prosjektråd 17.1.2108. Presentert 

løsning inneholder en løsning med 18 % enekontor. 

Prosjektleder ønsket da følgende avklaring: 

- Godkjenning på tegninger slik de foreligger nå når det gjelder antall enekontor og 

åpne arbeidsplasser 

Eller  

- Forslag til hvor vi skal hente areal for å øke antall enekontor 

NTNUs interne prosjektråd kunne i møte 17.1.18 imidlertid ikke vurdere det nye 

forslaget fra arkitektene på grunn av manglende dokumentasjon som 

beslutningsgrunnlag. 

Prosjektledelsen avventer nå tilbakemeldinger og avklaringer fra arkitekter på 

kravene. De har fått frist til 27.1.18 for å levere dokumentasjon og det er berammet 

nytt møte 31.1.18 med internt prosjektråd. Tegningene skal også opp i AMU (NTNU) 

og arbeidstilsynet. 

Prosjektledelsen ber ikke om innspill fra arbeidsgruppa for arbeidsplasser i denne 

omgang. Gruppa vil kalles inn til nytt møte når arbeidet har kommet i starten av 

februar, når tegningene og dokumentasjonen er ytterligere bearbeidet. 

Arbeidsgruppa kan informere videre om nåværende status i egne organisasjoner. 

Innspill fra arbeidsgruppa: 

-  ISB ser flere muligheter for enekontor. Ser ut som om instituttet har fått mindre areal 

på de nye tegningene.  

- Forslag om å se nærmere på møterom og vurdere vi har bruk for alle som er tegnet 

inn. 

- Stort behov for fleksibilitet i slike åpne løsninger, for eksempel bærbar pc.  

- Muligheter for å etablere enekontor for ansatte i andre bygg. 

- Muligheter for at verden kan se annerledes ut i framtiden når det gjelder bruk av areal. 

Når det gjelder tidsplan videre for prosjektet, er bearbeidelsesfasen over 9.3.2018. Det 

er også en utsjekkfase hvor man kvalitetssikrer leveransene til ca begynnelsen av mai. 

 

 


